
 
 
Startnotitie "van Woonvisie naar Volkshuisvestingsprogramma" 
 
Vragen:  
 

1) Principeakkoord is nu gedaan met 1 woningbouwcoöperatie Rijswijk Wonen? waarom 
zijn de andere Rijswijkse woningbouwcoöperaties (en eventuele 
projectontwikkelaars/private beleggers) niet bij dit akkoord betrokken? 

  
2) Woonbehoefte:  wordt er ook gekeken naar verschillende bevolkingsgroepen (etniciteit), 

zo om diversiteit te bevorderen en segregatie tegen te gaan? Is er een actief 
spreidingsbeleid binnen de gemeente?  

  
3) Sociale huur is nu 25% van het aanbod? volgens de wet moet dat 30%, is dit een 

aandachtspunt? 
  

4) 18% van de woningvoorraad is huurwoning van private aanbieders, dit neemt steeds toe 
en hierdoor stijgen ook de huurprijzen. Welk (wettelijk) instrument heeft de gemeente 
om de negatieve ontwikkeling hieromtrent tegen te gaan?  
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